
MALI NOGOMET

Ustanovitev Fužinke, najpomembnejši dogodek
malonogometne jeseni 1988

Jesenski del sezone 1988 je bil za večji del privržencev pionirskega
in mladinskega malega nogometa kaj klavrn. Načrtovana končnica
prvenstva Ljubljane, ki naj bi bila vrhunec tekmovalne sezone, je bila
le deloma izpeljana, pravzaprav si pozitivno oceno zasluži le katego-
rija mlajših pionirjev, pa še tu je bilo turnirjev raanj, kot je bilo
načrtovano. Zato pa je med ljubitelji malega nogometa, predvsem
med mladimi, toliko več pozornosti vzbudila novica o ustanovitvi
MNK Fužinka, prvega malonogometnega kluba v Ljubljani, ki si je
za poglavitni cilj vzel delo z mladimi, in prvega v Jugoslaviji, ki je
v vadbo malega nogometa enakopravno vključil tudi dekleta. Ta
organizacijski dosežek fužinskih zanesenjakov je tako nekoliko poto-
žil vse tiste, ki so že pokopavali pionirski in mladinski mali nogomet,
za leto 1989 pa upamo, da se bodo vendarle izpolnile vse obljube, ki
so bile že letos dane Emiru Jušiču, predsedniku komisije za pionirje.
Tu mislimo predvsem na organizacijsko pomoč s strani članskega
Koordinacijskega odbora za mali nogomet MNZL, pa tudi sodelova-
nje vseh mladinskih ekip. Ob zaključku sezone smo za izjave prosili
nekaj športnikov in športnih delavcev s Fužin, tema pogovora pa je
bita nedokončano prvenstvo Ljubljane in ustanovitev MNK Fu-
žinka. Povedali so:

Emir JUSlČ, predsednik komisijc za
pionirje KOMN MENZL:

Končnica ni izvedena, kot smo na-
črtovali, ker so sc pojavili različni
vplivi zunaj in znotraj tekmovanja.
Ekipe, ki so sc uvrstile v končnico,
niso bilc dovolj resne in tudi niso
pokazaie dovol; intcresa za končnico.
Mislil sem, da bo končnica uspela, ko
smd dobili obljubo Koordinaciiskega
odbora za mali nogomet mesta Ljub-
Ijane, da nam bodo nudili potrebno
organizacijsko pomoi! pri izvedbi tck-
movanja. Žal se je izkazalo, da bomo

morali spei vse delati prepuščeni sami
scbi. Kljub temu smo izvcdli prvi tur-
nir po zaslugi ekipe Cakice, ki je pro-
stovoljno sprejela organizacijo, poleg
tega pa bi sc zahvalil še ekipama Pigue
in Solerji, ki sta si žclcli izpeljati konč-
nico do konca. Za to smo si srčno
prizadevali, vcndar ni šfo. Kljub lemu
se vse ni tako slabo končalo, saj je
sodelovalo dosti ekip, ene resno,
drugc malo manj, najbolj pa me veseli
prisotnost skoraj vseh ckip v katego-
riji mlajših pionirjev, ki smo jo nato
na zaključnem turnirju zapolnili z zelo

solidno ekipo MNK Fužinka. Malo-
nogometno prvenstvo pionirjev, mla-
dincev, pionirk in mladink kljub
vsemu ne bo zamrlo, saj se žc pojav-
ljajo novi interesi in nove ekipe, ki bi
žclele sodclovati v prihodnjih sezo-
nah, tako da sem prcd začetkom nove
sezone opiimist gledc števila udele-
žencev na turnirjih.

Po zaslugi tovariša Cokana, ki je ves
svoj čas žrtvoval za mali nogomet,
smo dobili tudi prvi pionirski rcgistri-
rani malonogometni klub, Fužinko.
To pa je hkrati čcstitka vsem nam, ki
vcmo, da smo s tem, ko je ustanovljen
prvi pionirski malonogomctni klub
v Jugoslaviji, na pravi poti, Se posebej
zato, ker nas bodo morale sedaj upo-
števati vse telesnokulturnc organiza-
cije v Sloveniji in tudi drugod v Jugo-
slaviji. Ustanovitelji Fužinke so že za-
čeli organizirano delati v klubu in prvi
rezultati se že kažejo z vedno večjim
prilivom mladih fantov in deklet, ki si
želijo predvsem druženja s sovrstniki
in tekmovanja mcd seboj. To nas ob-
vezujc k še tesnejšcmu sodclovanju
med vsemi ekipami, da s skupnimi
močmi čimvcč pripomorcmo k raz-
voju pionirskega in mladinskcga ma-
kga nogometa v Ljubljani. Tako kot
v drugih športnih panogah jc tudi pri
malem nogomctu za dckleta prevcč
pričakovati, da bi se vsc razvilo kar
naenkrat. Tudi to panogo je ireba raz-
vijati počasi in načrtno, tako kot to
počne Fužinka. Dekleia že v precejš-

nji meri kažejo interes za mali nogo-
met ter sc vključujejo v tekmovanje
enakopravno s fanti. To je le še en
plus za naše delo. Če se bo delo nada-
Ijcvalo tako, kot poteka sedaj, bodo
lahko ustanovitelji Fužinke kmaju
zclo ponosni na svoj klub in na svojo
prvi pionirsko žensko ekipo. Zato še
enkrat skupaj pozivamo dekleta ne
glede na starost, naj se v čimvečjem
številu vključijo v MNK Fužinka,
kjer bodo lahko pokazalc svoje telesne
spretnosti in se cnakopravno merile
s sovrstniki in sovrstnicami ter sc dru-
žile z njimi.
Esma JUŠIČ, mati Emira ter Alisa
Jušiča, tekmovalca mlajših pionirjev
Solerjcv:

Zahvaljujem se tovarišu Cokanu,
kcr pravilno vzgaja današnjo mladino
in ji svetuje. V tesnem sodelovanju
mojih sinov z njim se je odlično razvil
pionirski in ženski mali nogomet. Že-
lim si. da bi še v bodoče tako sodelo-
vali in vscm dcklctom, ki tekmuiejo
v MNK Fužinka, želim čimvcč šport-
nih uspehov. Če bi imela več časa, bi
tudi sama poskusila trenirati to za de-
kleta novo športno p%iogo.
Biserka ŠMIGIČ, prva tekmovalka
malega nogometa v Ljubljani in čla-
nica MNK Fužinka:
Tako kot moškj smo tudi ženske spo-
sobne ukvarjati se s športom. Pred
letom dni smo sc začele ukvarjati
z malim nogometom, trenutno pa smo
prekinile, saj nimamo easa, ker se mo-
ramo pripravljati na vpis v srcdnje
šolc. Moralno podpiram vse akcije
MNK Fužinka in se veselim naglega
razvoja ženskega malega nogometa
v Ljubljani. Upam, da bodo današnje
članice MNK Fužinka uspešno tek-
movale in da se jim bom lahko prik-
Ijučila, ko bom imela spet kaj vcč

Jelena MILOSEVIČ, učenka 2. let-
nika Srednje naravoslovne šole
Ljubljana - Bežigrad je tekmovalka
MNK Fužinka:

Ženski mali nogomet je zapostav-
ljen, vsi ga gledajo postrani, saj je še
premalo razširjen. Če ženska brca
žogo, je to videti neobičajno, kakor da
je to lc moški šport. Še posebej je to
videti čudno za nas s SNS, ki velja za
nc preveč športno šolo. Povedati mo-
ram, da je prav z naše šole kar nekaj
tckmovalk, ki upamo, da bomo de-

Žiro račun MNK Fužinka je-
50100-620-107-05-1012118-
2546477

mantiralc takšna mnenja. Kaj več pa
tokrat ne morem povedati, saj je vse
skupaj šc v ustanavljanju.
Žarko AVDIČ, pionir Solerjev in
MNK Fužinka:

Za končnico prvenstva Ljubljana bi
bilo dobro, če bi bila bolje organizi-
rana in če bi sodclovalo več ekip;
upam, da bo v prihodnje tudi kaj
dosežcnega na tcm področju. V kate-
goriji mlajših pionirjcv je ta kar dobro
uspela, saj sta bila izpeljana dva od
štirih planiranih turnirjcv in to v polni
zasedbi in ob dodatnem sodelovanju
MNK Fužinka. Mislim, da bi vse
ekipe bile zadovotjne s tcm in upam,
da se bo tudi Fužinka dobro uvrstila.
Zahvaljujemo se vsem vaditcljcm, ki
so prevzeli delo z dcklcti. Želimo si,
da se pionirski in žcnski mali nogomet
razvije tudi v drugih krajih Jugosla-
vije, da se bomo lahko večkrat pome-
rili tudi z vrstniki iz drugih republik.
Dobro bi bilo, če bi bilo tudi za de-
kleta čimveč tumirjev in ob koncu
sezone končnica.

Prof. Matija ŠENK, član izvršnega
odbora MNK Fužinka:

Ustanovitelji Fužinke smo zelo za-
dovoljni, ker so nas krajani Fužin lepo
sprejeii. Prvi odmevi, ki smo jih opa-
zili, so res zelo ugodni. Ob tem pa naj
vendarle povem, da Fužinka ni na-
stala čez noč, temveč je plod dolgolet-
nega dela v neformalnih rekreativnih
oblikah ter nadaljevanje tradicije dela
z mladimi, ki so ga začeli prav neka-
teri naši ustanovitelji in ki je privedlo
do ustanovitve komisije za pionirje
KOMN MNZL, komisijc za pionirje
YURK MN, pionirske rcprezentance
Ljubljane in njcnih nastopov v drugih
republikah v pretcklem letu in tudi
v leHi pred njim, kakor tudi do pionir-
skega in ženskega prvenstva Ljub-
ljane ter pionirskega prvenstva Jugo-
slavije (YURK). Za našo najnovejšo
aktivnost, vključitev deklet, smo že
prejeli pohvale s scdeža YURK v Za-
grebu, zato upamo, da se bo tudi ta
panoga kmalu začela razvijati še na
zveznJ ravni. Ob ustanovitvi Fužinke
pa se pojavlja dezinformacija, da je
to klub samo za dekleta in cicibane,
kar nikakor ni res. Naši načrti vklju-
čujcjo vse starosti in oba spola, o če-
mer je pisal že inž. Cokan v zadnji
številki NSK. Kar se tiče prvcnstva
Ljubljane in nedokončane končnice,
pa naj povem, da te jeseni zaradi obi-
lice dela ob ustanavljanju kluba nismo
mogli pomagati pri organizaciji, zato
pa so naši tekmovalci sodelovali pov-
sod, kamor so bili povabljeni. Pred-
sedniku Jušiču pa dajemo polno pod-
poro v vseh njegovih prizadevanjih in
danes na tem mestu obljubljamo, da
ima v novi sezoni s strani Fužinke
zagotovljeno vso potrebno organiza-
cijsko pomoč. Želuno pa si, da bi pri
tem sodelovale tudi vse rekreativne
skupine. inž. Toraaž COKAN


